
                                              Protokół  Nr L / 2010                                                                       

                                      sesji Rady Miejskiej w Opatowie                                                                                                         

                                    odbytej w dniu 31 marca  2010 roku.                                                            

 

Sesję rozpoczęto o godz.910, a zakończono o godz.1155. W sesji wzięło udział 13 radnych, 
na ogólną liczbę 15 radnych - wg listy obecności / stan. zał. do prot./. 
 
Radni nieobecni: 

1) Pani Grażyna Gromczyk - Bańcer 
2) Pan Wiesław Suska 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:                                                                                                             

1) Pani Krystyna Kielisz - Burmistrz Miasta i Gminy 
2) Pan  Adam Mazurek   - Zastępca Burmistrz Miasta i Gminy  
3) Zaproszeni goście – wg listy obecności – stan. zał. do protokołu 
4) Przewodniczący organów jednostek pomocniczych Gminy Opatów – zgodnie z listą    
    obecności stan. zał. do protokołu    
5) Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie 
6) Przedstawiciele mediów – Regionalnej Rozgłośni Radia Opatów 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie i przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji. 
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie roczne z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie za rok 2009    
    z uwzględnieniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2010 
    - dyskusja  
4. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Opatowie za rok 2009 
    - dyskusja 
5. Sprawozdanie z działalności Stacji Obsługi przy Urzędzie Miasta i Gminy w Opatowie                           
    w okresie od 01.01 –  31.12.2009 roku 
    - dyskusja 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
    a)  zmian w budżecie Gminy Opatów na 2010 rok, 
    b)  zmian w budżecie Gminy Opatów na 2010 rok, 
    c)  szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                  
         i specjalistyczne  usługi opiekuńcze oraz zasad częściowego lub całkowitego  
         zwolnienia z opłat, jak  również trybu ich pobierania, 
    d) Regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Opatów, 
    e)  ustalenia Regulaminu Targowisk Miejskich w Opatowie, 
    f)  opłaty targowej na obszarze Gminy Opatów, 
    g)  zmieniająca uchwałę Nr XLV/378/2009 Rady Miejskiej w Opatowie z dnia 2 grudnia   
         2009 roku. 
7. Informacja  z pracy Urzędu  Miasta i Gminy Opatów oraz Burmistrza Miasta i Gminy   
    Opatów w okresie  międzysesyjnym. 
8. Interpelacje, zapytania, wolne wnioski, sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Ad.1.                                                                                                                                                           

Pan radny Dariusz Bińczak - Przewodniczący Rady Miejskiej - dokonał otwarcia obrad sesji, 
powitał radnych, p. Burmistrz, p. Burmistrza, zaproszonych gości i pracowników Urzędu MiG. 
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. W chwili rozpoczęcia 
obrad na sali było obecnych 13 radnych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad 



sesji, wnosząc jednocześnie o jego poszerzenie w pkt. 6 o ppkt h, tj. podjęcie uchwały             
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011 roku.  
 
Rada Miejska przyjęła jednogłośnie wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o poszerzenie 
porządku obrad sesji w pkt. 6 o ppkt. h. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
Następnie Rada Miejska przyjęła jednogłośnie zaproponowany porządek obrad sesji w całości. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
             
Ad.2. 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie Protokół Nr XLIX/2010 sesji Rady Miejskiej                   
w Opatowie odbytej w dniu 22 lutego 2010 roku, wobec nie wniesienia uwag. W głosowaniu 
wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad.3. 

Pani Elżbieta Chodorek – Kierownik OPS w Opatowie – przedstawiła sprawozdanie  roczne 
z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie za rok 2009 z uwzględnieniem 
potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2010 / stan. zał. do protokołu /. Na zakończenie 
wystąpienia podkreśliła, że bardzo dobrze układa się współpraca Ośrodka z p. Burmistrz,         
z p. Burmistrzem, radnymi Rady Miejskiej, z p. Skarbnik, z p. radcą prawną. Zrozumienie        
i zaufanie ze strony władz dodatkowo pozwalają na sprawne i efektywne realizowanie zadań 
pomocy społecznej i innych zadań wynikających z realizowanych ustaw. Słowa 
podziękowania skierowała do wszystkich instytucji, z którymi OPS współpracuje dlatego, że 
to tylko dzięki współpracy można rozwiązać wiele problemów środowiskowych. 
 
Dyskusja: 

Pani radna Józefa Zakrzewska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej           
i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej – zabierając głos stwierdziła, że ilość czasu poświęcona 
na wysłuchanie przedstawionego sprawozdania świadczy o ogromie zadań. Na podkreślenie 
zasługuje kilka spraw, a mianowicie, co roku słyszymy ile zadań, jakie to są cyfry 
przedstawiane na kolejnych sesjach poświęconych właśnie działalności OPS. W przekonaniu 
radnej i Komisji Zdrowia, która zajmuje się analizą wszystkich zadań, planów i słucha co 
dzieje się w dziedzinie pomocy społecznej, jest dobre planowanie, dobra realizacja potrzeb dla 
osób i rodzin wymagających wsparcia socjalnego i spełniających oczywiście kryteria, które są 
ustanowione przez prawo. Również bardzo dobra organizacja pracy skutkuje właściwym 
rozwiązywaniem trudnych spraw społecznych. Zachowana płynność finansowa pozwala na 
terminową realizację różnorodnych świadczeń, o czym była mowa w sprawozdaniu. 
Podejmowanie działań w zakresie zwiększenia aktywności kobiet bezrobotnych i biernych 
zawodowo, to opracowywanie wniosków, pozyskiwanie dodatkowych środków spoza budżetu 
Gminy, czyli z Europejskiego Funduszu Społecznego. Tak się działo w 2009 roku i jest dalsze 
planowanie na 2010 rok. W 2009 roku były kontrole zewnętrzne i wewnętrzne z zakresu 
realizacji zadań, dokumentacji merytorycznej i finansowej,  w tych kontrolach nie stwierdzono 
żadnych nieprawidłowości i nie było zaleceń pokontrolnych. Radna uważa, że jest to ważne 
dla całości zagadnień, którymi OPS się zajmuje, na co dzień pracuje i boryka się z różnymi 
trudnościami. To o czym słyszeliśmy w sprawozdaniu, również to jak myśli Komisja Zdrowia 
analizując te wszystkie zadania, warto podkreślić, że to wszystko świadczy o dobrej pracy 
kierownictwa Ośrodka i jego pracowników. Doceniając tą pracę i zaangażowanie radna składa 
serdeczne podziękowania, niech będą one jednym z czynników motywujących do dalszej 
profesjonalnej i skutecznej pracy Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Pan radny Dariusz Bińczak - Przewodniczący Rady Miejskiej – w imieniu wszystkich 
radnych na ręce p. Kierownik złożył podziękowania i stwierdził, że tak jak p. Przewodnicząca 



Komisji Zdrowia powiedziała, po sprawozdaniu obszernym, a przedstawionym w wersji nieco 
skróconej widać ogrom pracy i zakres realizowanych zadań. Wszyscy widzimy na co dzień 
będąc w Urzędzie jak ta praca przebiega. Nam tylko wypada podziękować za to wszystko co 
było i prosić o jeszcze.  
 
Ad.4. 

Pan Kazimierz Zieja – Komendant Straży Miejskiej w Opatowie – przedstawił sprawozdanie 
z działalności Straży Miejskiej w Opatowie za 2009 rok. / stan. zał. do prot. /. Na zakończenie 
dodał, że raz w roku są przeprowadzane kontrole Wojewódzkiej Komendy Policji i w tym 
roku  Komenda Straży Miejskiej w Opatowie była najlepszą jednostką podczas kontroli. Tak 
naszą pracę ocenili pracownicy Komendy Wojewódzkiej Policji w Kielcach. 
 
Dyskusja: 

Pan radny Dariusz Bińczak - Przewodniczący Rady Miejski – dziękując p. Komendantowi 
Straży Miejskiej za przedstawienie sprawozdania stwierdził, że jest nam bardzo miło z tego 
powodu. W imieniu Rady Miejskiej podziękował p. Komendantowi za dotychczasową pracę     
z życzeniami aby było mniej kłopotów i więcej sukcesów. Trzeba zatem rozumieć, dodał, że 
im mniej pracy w Straży Miejskiej tym mniej problemów w Opatowie. 
 
Ad.5. 

Pan Adam Mazurek – Zastępca Burmistrza M i G  - przedstawił sprawozdanie z działalności 
Stacji Obsługi przy Urzędzie Miasta i Gminy w Opatowie w okresie od 01.01 –  31.12.2009 
roku. / stan. zał. do prot. /. W uzupełnieniu wypowiedzi p. Burmistrz dodał, że na 
wynagrodzenia pracowników parkingowych  wydatkowano kwotę 37590 zł., a wpływy z opłat 
parkingowych wyniosły 41880 zł. 
 
Dyskusja: 

Pan radny Andrzej Klimont - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa,  Porządku 
Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej – podziękował p. Burmistrzowi za 
bardzo wnikliwe i szczegółowe sprawozdanie z działalności Stacji Obsługi, bo jest pewna 
zasada jawności w samorządzie, według której jeśli padają na Komisji, której przewodniczy 
pytania dotyczące działania Stacji Obsługi, to nic nie stoi na przeszkodzie aby takie 
sprawozdanie zostało sporządzone i przedstawione Radzie Miejskiej. Z racji tych pytań 
wynika, że w ramach Stacji Obsługi działa i Grupa gospodarcza i Grupa robót publicznych i są 
prowadzone prace tzw. społeczno-użyteczne. Mieliśmy szczegółowe zestawienie przy ilości 
zatrudnionych stałych pracowników, siedem osób pracowało w grupie interwencyjnej, i że 
prace społeczne dotyczyły trzech osób przemnożone przez ilość godzin. Z tego można 
wywnioskować, że Gmina ma zysk z funkcjonowania takiej Grupy przy Urzędzie, co zdaniem 
radnego jest bardzo istotne, ponieważ przy podliczeniu od strony ekonomicznej wszystkich 
pochodnych i zatrudnieniu tylu osób co p. Burmistrz przedstawił wynika, że zysk 
wypracowany przez grupę wynosi 183 tys. zł, plus kwota za zbieranie opłaty targowej               
i parkingowej. Z planowanych środków 250 tys. zł zostało zebrane 263 tys. zł, a więc jest 
przekroczenie planu. Radny podziękował p. Kierownikowi Stacji Obsługi Lechowi Lipce za 
to, że ta Grupa wrosła w pejzaż, w krajobraz naszego miasta, naszej gminy, co najważniejsze 
jest widoczna, widać jak panowie pracują, jak są prowadzone prace porządkowe. Widać, że 
miasto pięknieje. Na szczególną uwagę zasługują teraz prace porządkowe wiosenne. Zbliżają 
się święta, zostało nam dużo miejsc po zimowym utrzymaniu dróg, piachu , prace trwają. 
Radny uważa, że jest sens istnienia takiej Grupy, bo kiedyś było wiele pytań i kwestii dlaczego 
ta Grupa jest i nas tyle kosztuje. Pan Burmistrz  w  szczegółowym sprawozdaniu przedstawił 
to tak, że nie powinno być wątpliwości, istnienie Grupy ma sens. Jest sens Grupy 
interwencyjnej w okresie letnim. Radny sądzi, że ta Grupa będzie istniała. Należy 



podziękować wszystkim pracownikom, p. Kierownikowi i p. Burmistrzowi, który sprawuje 
nad nią nadzór. 
 
Pani radna Józefa Zakrzewska – zapytała, czy ta kwota, która dotyczy utrzymania obsługi 
parkingowej w wysokości 37 900 zł wchodzi w zakres wynagrodzeń, które opiewają na kwotę 
454 000 zł. 
 
Pani Krystyna Kielisz - Burmistrz Miasta i Gminy - odpowiedziała – tak wchodzi. 
 
Pan radny Dariusz Bińczak - Przewodniczący Rady Miejskiej – na ręce p. Burmistrza złożył 
podziękowania dla Grupy. Ponadto zwrócił uwagę na bardzo istotną kwestię, a mianowicie, do 
tych wszystkich zysków, które zostały przedstawione należy dodać, że nasi obywatele mają 
pracę. Kilkanaście osób ma tą pracę, nawet osoby parkingowe, które zbierają opłaty. Może nie 
jest to duży zysk w tym zakresie, ale w przypadku zamiany tych pracowników na parkometry, 
czy inne urządzenia, to na pewno trzy, czy cztery osoby pracy by nie miało, a w dobie 
dzisiejszych trudności, szczególnie w takim małym środowisku jak Opatów jest to bardzo 
ważne. 
 

Ad.6. 

a) Pani Martyna Rusak - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie  
    zmian  w budżecie Gminy Opatów na 2010 rok. 
 
Pan radny Robert Szwagierczak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła uchwałę Nr L/4121/2010 w sprawie zmian  w budżecie Gminy Opatów 
na 2010 rok. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  / stan. zał. do protokołu /. 
 
b)  Pani Martyna Rusak - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian    
     w budżecie Gminy Opatów na 2010 rok. 
 
Pan radny Robert Szwagierczak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L/413/2010 w sprawie  zmian w budżecie 
Gminy Opatów na 2010 rok. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych./stan. zał. do protokołu /. 
 
c) Pani Elżbieta Chodorek – Kierownik OPS w Opatowie - przedstawiła projekt uchwały                
    w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                  
    i specjalistyczne  usługi opiekuńcze oraz zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia         
    z opłat, jak  również trybu ich pobierania. 
 
Pani radna Józefa Zakrzewska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej           
i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L/414/2010 w sprawie  szczegółowych zasad 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne  usługi opiekuńcze oraz 
zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia  z opłat, jak  również trybu ich pobierania.      
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. /stan. zał. do protokołu /. 



d) Pan Jerzy Dunin - Borkowski – Insp. Ref. Organizacyjnego – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Opatów, 
 
Pan radny Leopold Dębniak- Przewodniczący Komisji Oświat, Wychowania, Kultury, 
Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną 
opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L/415/2010 w sprawie Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Opatów. W głosowaniu wzięło 
udział 12 radnych./stan. zał. do protokołu /. 
 
e) Pan Ireneusz Klimkowski – Kier. Ref. RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia Regulaminu Targowisk Miejskich w Opatowie, 
 
Pan radny Andrzej Klimont - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa,  Porządku 
Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił  pisemną, pozytywną 
opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Pan radny Robert Szwagierczak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L/416/2010 w sprawie  ustalenia Regulaminu 
Targowisk Miejskich w Opatowie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych./stan. zał. do 
protokołu /. 
 
f) Pan Ireneusz Klimkowski – Kier. Ref. RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
opłaty targowej na obszarze Gminy Opatów, 
 
Pan radny Robert Szwagierczak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Pan radny Andrzej Klimont- Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa,  Porządku 
Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił  pisemną, pozytywną 
opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L/417/2010 w sprawie opłaty targowej na 
obszarze Gminy Opatów. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych./stan. zał. do protokołu /. 
 
g) Pan Ireneusz Klimkowski – Kier. Ref. RGRiNK - przedstawił projekt uchwały   
zmieniająca uchwałę Nr XLV/378/2009 Rady Miejskiej w Opatowie z dnia 2 grudnia 2009 
roku wraz z uzasadnieniem, 
 
Pan radny Robert Szwagierczak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L/418/2010 zmieniająca uchwałę                  
Nr XLV/378/2009 Rady Miejskiej w Opatowie z dnia 2 grudnia 2009 roku. W głosowaniu 
wzięło udział 12 radnych. /stan. zał. do protokołu /. 



h) Pani Danuta Kasprzyk – Insp. Ref. Organizacyjnego - przedstawiła projekt uchwały          
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011 roku, 
   
Pan radny Robert Szwagierczak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Pan radny Robert Oszczudłowski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług  
Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 
uchwały. / stan. zał. do protokołu /. 
 
Rada Miejska podjęła uchwałę Nr L/419/2010 w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011 roku, przy 11 głosach za i 1 głosie przeciwnym.   
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. /stan. zał. do protokołu /. 
 
Ad.7. 

Pan radny Krzysztof Kawalec – poprosił p. Burmistrz o poszerzenie tematu dotyczącego 
spotkania, które odbyło się w dniu 9 marca 2010 roku w sprawie włączenia byłej firmy 
COLLAR TEXTIL do strefy ekonomicznej. Radny dodał, że w mediach ten temat wygasł,       
a widać, że losy firmy są w trosce p. Burmistrz. 
 

Pani Krystyna Kielisz – wyjaśniła, że w miesiącu marcu uczestniczyła w spotkaniu w Strefie 
Ekonomicznej w Starachowicach. Byli tam obecni: p. poseł Okła – Drewnowicz, Syndyk 
Zakładu i obydwaj dyrektorzy Strefy Ekonomicznej. Na roboczo omówiono bieżącą sytuację 
tego Zakładu. Ustalono, że jeśli istnieje jakakolwiek szansa włączenia Zakładu do tej strefy 
ekonomicznej to spróbujemy o nią powalczyć. Na tym spotkaniu wyznaczono zadania.  
Syndyk, po uzgodnieniu z Sędzią Komisarzem, powinien złożyć komplet dokumentów, cały 
wniosek tj. kilkadziesiąt stron do wypełnienia. Następnie, Rada Miejska w Opatowie powinna 
podjąć uchwałę pozytywną odnośnie przystąpienia do tej strefy. Następnie, Marszałek 
Województwa Świętokrzyskiego również opiniuje ten wniosek. Pani Burmistrz dodała, że nie 
wyobraża sobie aby nie była to opinia pozytywna. Później całość dokumentów idzie do 
Ministra Gospodarki, który po zapoznaniu się z nimi opiniuje pozytywnie i staje to na 
posiedzeniu Rady Ministrów i tam jest podejmowana faktyczna decyzja. Następnie                  
p. Burmistrz poinformowała, że po upływie tygodnia  od tego spotkania dotarła informacja od 
p. Syndyka, że Sędzia Komisarz wyraziła zgodę aby Syndyk przystąpił do wypełniania 
wniosku i abyśmy ten wniosek złożyli. Ponadto p. Burmistrz dodała, że jest to proces 
długotrwały od 6 do 9 miesięcy. 
 

Ad.8. 

Pan radny Leopold Dębniak – prosząc o głos wyjaśnił, że chce odnieść się do wystąpienia    
p. radnego Żychowskiego i ubolewa, że go nie ma, ale chce pewne rzeczy sprostować, aby 
radni mieli pełną informację i wyjaśnia cyt.; ,, kiedy zdawałem sprawozdanie z pracy świetlic 
środowiskowych, gdzie dokonywaliśmy wizytacji, to wyróżniłem, napisałem, że wszystkie 
świetlice spełniają wymogi i pracują dobrze i wyróżniłem Świetlicę Środowiskową  przy 
Kościele św. Marcina, natomiast nie wyróżniłem Świetlicy Nasz Mały Dom. Być może, że to 
był mój błąd ale  różnica między jedną świetlicą,  działalnością nauczycieli, a drugą jest taka, 
że w szkołach nauczyciele, którzy tam pracują zgodnie z regulaminem wynagradzania mogą 
otrzymać dodatek motywacyjny, jak również nagrodę dyrektora, jeżeli pracują prawidłowo, to 
jest jedna sprawa i drugą sprawą, którą zarzucił mi kolega, to nazewnictwo. Ja napisałem, że 
jest to Świetlica Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom Nasz Mały Dom, kolega kwestionował, że 
jest to Świetlica Środowiskowa. Każda świetlica działa w jakimś środowisku, ale tak naprawdę 
to ja miałem rację, ponieważ pozwoliłem sobie odbić pieczątkę nazwy tej świetlicy i ona brzmi 



tak jak ja napisałem: Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom Nasz Mały Dom. Jeżeli ktoś pracuje        
w świetlicy i nie wie w jakiej świetlicy pracuje i zabiera głos, to dla mnie to jest…… już 
zostawiam to bez komentarza. k.cyt.’’ 
Następnie radny zwrócił się do p. Burmistrz w kwestii sprzątania ulic po zimie przez PGKiM. 
Radny stwierdził, że ma informacje, że wiele ludzi sprząta jezdnie, pozostawia zmiecione 
kupki z piachem i oni to zabierają, ale część ludzi tego nie robi i są skargi, że ulice nie są 
zamiatane tylko jest zabierane to co jest zamiecione. W związku z tym radny prosi aby            
p. Burmistrz spróbowała interweniować. W związku z tym, że jest to ostatnia sesja przed 
świętami, jako najstarszy tutaj człowiek życzy wszystkiego najlepszego. 
 
Pani Krystyna Kielisz – Burmistrz Miasta i Gminy – wyjaśniła, że po akcji zima PGKiM ma 
usunąć te wszystkie zanieczyszczenia do 30 kwietnia. Jest tam trzech pracowników, którzy nie 
są w stanie tego zrobić od zaraz. Pani Burmistrz stwierdziła, że codzienne chodzimy, 
patrolujemy te ulice sami i na pewno będzie to wszystko dobrze wykonane. Dodała, że do 
świąt nasza grupa troszkę wesprze te prace, aby Rynek i  najbliższe ulice przy Rynku z uwagi 
na święta posprzątać jeszcze przed nimi.. 
 

Pani radna Józefa Zakrzewska – nawiązując do poruszonego tematu sprzątania, zwróciła 
uwagę na  pozimowe posprzątanie parku. Wyjaśniła, że w prawdzie teraz nie chodzi tamtędy 
tak często, ale słyszy głosy ludzi, że trzeba zgrabić zeszłoroczne liście, ponieważ zaczyna 
odbijać trawa i ludzie mówią, że ona nie urośnie jak będą zalegać te liście. W części parku 
ponoć było grabione, a w części nie było. Radna zapytała, czy w związku z tym jest szansa, 
żeby to uporządkować przed świętami, lub zaraz po świętach, jeśli do świąt nie będzie to  
możliwe. Chodzą tam ludzie z pieskami, zaraz będą bawić się małe dzieci i dlatego radna 
uważa, że warto o ten mały kawałek Opatowa zadbać. 
 

Pani Krystyna Kielisz – Burmistrz Miasta i Gminy – wyjaśniła, że nie będzie obiecywać, że    
z tymi pracami zdążymy do świąt, bo jest to dosłownie parę dni. Będziemy się starać, ale jeśli 
nie zdążymy przed świętami, to zaraz w najbliższych dniach po świętach zgrabimy ten park      
i będzie naprawdę czysto. 
 
Pan Dariusz Bińczak – Przewodniczący Rady – tegoroczna zima była bardzo długa, najpierw 
wywożenie śniegu, teraz wszystko się odkryło i na pewno tydzień czasu nie wystarczy, nikt na 
to nie jest przygotowany. Święta po tym śniegu dość szybko następują. Na pewno wszystkie 
grupy pracują, jak widać. Nowy sprzęt będzie zakupiony, który bardzo to usprawni. 
 
Pan radny Artur Kargulewicz – przypomina problem tego nieszczęsnego przystanku            
w Kobylankach, o którym już tutaj wspominał p. Burmistrz. On faktycznie straszy swoim 
wyglądem, a bezpieczeństwo osób, które w nim przebywają jest zagrożone. Prosi zatem o jak 
najszybsze, w miarę możliwości wyremontowanie, czy ewentualnie postawienie nowego 
obiektu. Ponadto radny wyjaśnił, że został poproszony przez kolegę radnego Wiesława Suskę, 
który dzisiaj akurat nie może uczestniczyć w obradach sesji, tak więc w jego imieniu i we 
własnym dziękuje za środki uzyskane dzięki p. Kierownik, dzięki p. Burmistrz – chodzi            
o środki do Strażnic – świetlic, które p. Burmistrzowie mieli okazję zobaczyć jak zostały 
wykorzystane, ponieważ państwo byli obecni na zebraniach jednostek OSP. Radny podkreślił, 
że pieniądze te nie zostały zmarnowane, dzięki czemu i młodzież i inni mieszkańcy mogą          
tam przebywać w innych warunkach. 
 
Pan radny Robert Oszczudłowski –  Rynek na wiosnę jest ładnie sprzątany, ale jest problem 
natury bardzo przyziemnej, a mianowicie brudzące pieski. Może znalazła by się metoda 
wyegzekwowania od właścicieli sprzątanie po swoich pieskach. Temat prozaiczny, ale ślady są 
widoczne  a proceder ten nasila się wieczorami. 



Pan Adam Mazurek – Zastępca Burmistrza M i G  - wyjaśnił, że wszystko wskazuje na to, że 
przed świętami przystanek w Kobylankach będzie zrobiony, jeśli otrzymamy blachę, a jeśli 
nie, to po świętach nastąpi uzupełnienie ścianki, gdzie wypadły cegły. 
Co do piesków – p. Burmistrz wyjaśnił, że wspólnie ze Strażą Miejską wiele na ten temat 
rozmawiamy o nasilenie kontroli. Podkreślił, że osobiście widział kilka razy, jak nasi 
obywatele sprzątają odchody po swoich pieskach. Uważa, że jest to okres długofalowy i po 
woli i w Opatowie dojdziemy do tego, że ci właściciele, którzy będą spacerować z własnymi 
czworonogami będą po nich sprzątać. 
 
Pani Krystyna Kielisz –  Burmistrz Miasta i Gminy – dodała, że jako władze samorządowe 
nie jesteśmy w stanie sami nad tym zapanować. W związku z tym p. Burmistrz zaapelowała do 
mieszkańców Opatowa, żeby zwracali na ten proceder uwagę, bezpośrednio do tych osób, 
których zwierzęta to czynią, ponieważ sami wychodzą z pieskami, które brudzą, a potem 
zgłaszają, że są psie odchody, co z resztą p. Burmistrz sama widziała. 
 
Pan Dariusz Bińczak – Przewodniczący Rady – w imieniu własnym, obecnym na sali,  i za  
pośrednictwem swoim, p. Burmistrz i p. Burmistrza  wszystkim   mieszkańcom Opatowa          
i Gminy Opatów  życzył życzenia pogodnych, zdrowych, radosnych Świąt Wielkiej Nocy. 
Życzył również, aby nic nie sprawiło by nasze głowy w tych dniach były zatroskane, miłego 
wypoczynku, odetchnienia od problemów dnia codziennego. Pan Przewodniczący wyraził 
również nadzieję, że aura sprawi, iż w tych dniach poczujemy prawdziwą wiosnę.  
 

Ad.9. 

Pan Dariusz Bińczak – Przewodniczący -  stwierdziła, że  w wyniku wyczerpania przyjętego 
porządku obrad sesji zamyka jej obrady, dziękując wszystkim obecnym za udział w sesji.        
O terminie kolejnej sesji radni zostaną poinformowani w terminie późniejszym. 
 
 
                                       Na tym protokół zakończono. 
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